
 
 
Uppföljning av Övriga frågor som togs upp vid årsmötet 
2020 
 
 
Utdrag från föregående årsmötesprotokoll:  
 

 
 
 

Styrelsens uppföljning av dessa punkter: 
 

15a. Då styrelsen bedömer att vi har en budget i balans även för kommande 
budgetår, finns det ingen anledning att i nuläget höja avgifterna. Detta givet att 
inget extraordinärt dyker upp. 

15b. Styrelsen tackar för medlemmarnas välvilja beträffande en höjd ersättning 
till ledamöterna, men vi avböjer tacksamt erbjudandet. 

15c. Diskussioner har under året förts med fastighetsägarna ang staketet, mer 
info kan fås på årsmötet. 

15d. Bergskogsvägen genomgick en stor upprustning under förra 
verksamhetsåret och vi utvärderar nu det arbetet. Vi har sett att det på några 
ställen troligen kommer att behövas göra ytterligare åtgärder men vi kommer 
att avvakta detta något/några år för att kunna göra en samlad åtgärd. Vissa 
delar finns med i den uppdaterade planerade vägplanen för kommande år. 



15e. Hindret är målat enligt önskemål. Ytterligare vägbulor är inköpta och ska 
sättas upp på Högmalmsvägen. 

15f. Brandslangar finns för att sättas upp på våra grusvägar. 

15g. Ny hemsida är gjord. 

 


